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R O M Â N I A     Nr. ____ din ______.2022 

   JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI  
         BUDACU DE JOS 
 
 
 

P R O C E S  -  V E R B A L 
Al şedinţei ordinare a  Consiliului local al comunei  

Budacu de Jos, din data de 13 septembrie 2022, ora 19:00 
 
 
 

 La această şedinţă ordinară, desfășurată la sediul Primăriei comunei Budacu de Jos 
– sala de ședințe, convocată de către Primarul comunei prin Dispoziţia nr.67 din 7.09.2022, 
au fost convocaţi și participă toți consilierii locali. 

Mai participă d-l Simionca Florin-Sandu – primar, d-l Vărărean Florin-Ioan –secretar 
general al comunei Budacu de Jos. 

Se efectuează prezența și se constată că există cvorum. 
 Preşedinte de şedinţă este d-l consilier Podar Toader, care a fost ales preşedinte de 
şedinţe pentru o perioadă de 3 luni, respectiv pentru perioada iulie - septembrie 2022. 
 D-l  preşedinte de şedinţă, supune la vot ordinea de zi: 
 1.-Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 22 august 2022; 

2.-Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al comunei 
Budacu de Jos pe anul 2022; 

3.-Proiect de hotărâre privind aprobarea exploatării și vânzării masei lemnoase din 
partizii 2200147603860 R Poligon 1.24B și 2200147603870 R Pr.Pietrii 1.31L, precum și 
pentru aprobarea pentru consum propriu;  

4.-Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţe ale Consiliului local al 
comunei Budacu de Jos, pe o perioadă de trei luni, începând cu luna octombrie 2022; 

5.-Diverse. 
Supusă la vot, ordinea de zi este aprobată cu unanimitatea de voturi a consilierilor 

prezenți. 
 Se trece apoi la discutarea punctelor înscrise pe ordinea de zi:  
 1.-Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 22 august 2022; 

D-l președinte de ședință: Procesul-verbal al ședinței anterioare, transmis înainte de 
începerea ședinței d-lor consilieri, se supune la vot. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Procesul-verbal a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
 2.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.2, Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al comunei Budacu de Jos pe anul 2022. 

 D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune aprobarea rectificării bugetului de 
venituri și cheltuieli al comunei Budacu de Jos pe anul 2022, conform raportului detaliat 

transmis d-lor consilieri. Astfel, se propune majorarea cu suma de 83,00 mii lei, astfel încât 
bugetul actual rectificat va fi în sumă de 15.110,00 mii lei, respectiv 15.247,00 mii lei 
 D-l președinte de ședință Podar Toader: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți  
 3.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.3, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea exploatării și vânzării masei lemnoase din partizii 2200147603860 R Poligon 
1.24B și 2200147603870 R Pr.Pietrii 1.31L, precum și pentru aprobarea pentru consum 
propriu. 
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D-l primar Simionca Florin-Sandu: sunt două partizi 2200147603860 R Poligon 1.24B, cu un 
volum brut: 118.82 m.c.. și 2200147603870 R Pr.Pietrii 1.31L cu volum brut: 166.22 m.c. Se 
propune ca lemnul de lucru de stejar cherestea din fiecare partidă, de 27,3 m.c., respectiv 
29,6 m.c. să se vândă prin licitație publică către agenți economici, la un preț de pornire de 
1200 lei / m.c. la drum auto, cu toate cheltuielile incluse, iar restul cantității de lemn se 
propune a se comercializa la prețul de 150 lei / m.c., vânzare directă populație – Budacu de 
Jos – fasonat la cioată, prețul incluzând cheltuieli exploatare, taxa peiaj și TVA. 
 La munte, pentru a se putea exploata trebuie realizată o variantă de drum și după 
finalizarea acesteie se va exploata în continuare. De asemenea, se propune aprobarea 
pentru consumul propriu al U.A.T. Comuna Budacu de Jos, în calitate de proprietar al 
fondului forestier, în vederea încălzirii spațiilor și clădirilor deținute, cantitatea de 25,2 m.c., 
din partida 2100147603570 – Aluneasa – 1.113A. 

D-l consilier Moldovan Bogdan-Cătălin: lemnele de foc din comună se trag la 
marginea pădurii ? 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: deocamdată este fasonat la cioată. 
D-l președinte de ședință Podar Toader: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 

 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
 4.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.4, Proiect de hotărâre privind 
alegerea preşedintelui de şedinţe ale Consiliului local al comunei Budacu de Jos, pe o 
perioadă de trei luni, începând cu luna octombrie 2022. 
 D-l secretar general Vărărean Florin-Ioan: mandatul de președinte de ședințe al d-lui 
consilier Podar Toader expiră la finalul lunii septembrie, astfel că se propune alegerea unui 
nou președinte de ședință. 
 Astfel, este propus d-l consilier Banyai Daniel, ca președinte de ședință pentru 
perioada octombrie – decembrie 2022. 

D-l președinte de ședință Podar Toader: supun la vot. 
Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 

adoptat cu 12 voturi ”pentru”, d-l Banyai Daniel, neparticipând la vot. 
 5.-Diverse. 
 D-l consilier Moldovan Bogdan-Cătălin: se pot înlocui lămpile care nu funcționează în 
Buduș, în zona Cut. 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: se vor înlocui. 
 D-l consilier Banyai Daniel: ce se știe de programul de întabulări ? 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: licitația pentru înregistrarea sistematică în cadrul 
Programului Național de carte Funciară organizată de ANCPI a fost câștigată de către o 
firmă din Alba Iulia, SC Total Business Land SRL. Au fost reprezentanți ai societății la 
Primărie, au fost și contradicții, referitoare la înscrierea posesiilor. Se așteaptă încă 
rezultatul proiectului depus pe PNRR. 
 D-l consilier Strugari Nelu-Vasile: se mai știe ceva de semnalizarea drumurilor 
județene,a podețelor și parapeților ? 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: se va insista la Consiliul județean. 
 D-l consilier Banyai Daniel: nu se mai repară drumul județean în zona Dealul 
Budacului ? 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: s-au făcut foraje, se va organiza licitație de către 
Consiliul județean Bistrița-Năsăud. 
 Întrucât nu mai sunt puncte de pe ordinea de zi de discutat și nici un consilier nu mai 
dorește să ia cuvântul, d-l președinte de ședință, declară ședința închisă. 

Drept pentru care s-a redactat şi semnat prezentul proces-verbal. 
 
 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         CONTRASEMNEAZĂ 
          PODAR TOADER                                SECRETAR  GENERAL, 
           VĂRĂREAN FLORIN-IOAN 
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